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مشکل عیاشی است و دین را مانع آزادی خودشان میدانند| برخی اساتید و معلمین ماموریت شیطانی دارند| فضای مجازی

خیلی آفت بزرگی برای ما بود.

کاظم صدیقی، رئیس ستاد امر به معروف جمهوری اسلامی؛ 

کاظم صدیقی، رئیس ستاد امر به معروف جمهوری اسلامی ایران گفت:

دشمنان اثر خودشان را گذاشتند و القائات آنها نوعی بدبینی و عناد نسبت به گروههای مذهبی را ایجاد کرده است که نماد آن
هم لباس روحانیت است.

به گزارش اسپادانا خبر، او در گفتگو با ایکنا، اظهار داشت: 

این عصر، عصر فضای مجازی و ارتباطات است. یک زمان هر کشوری محصور بود و سنت و فرهنگ نیاکان خود را حفظ
میکرد ولی اکنون عصر ارتباطات است. مخصوصا حاکمیت فضای مجازی خیلی آفت بزرگی برای جامعه ما بود. بعضی

دولتها هم که سکولار بودند وضعیت آموزش و پرورش و دانشگاهها را از حالت معنوی فاصله دادند. گرچه الآن در دانشگاهها
مسئله اعتکاف هست، نماز جماعت برگزار میشود، مراسم هست ولی جو عمومی دانشگاهها آسیب دیده است. فضای

عمومی بازار و غیر بازار هم تحت تاثیر اغوائات شیاطین آسیب دیده و بعد دنیاگرایی و لذتگرایی و بیمبالاتی توسعه پیدا کرده
است در عین حال همه اینها مثل کف روی آب است. مهم آنهایی هستند که دفاع از حرم میکنند. در همین دوران آشوب

عدهای که جان به کف گرفتند و سه ماه در خیابان ماندند شیران روز بودند و پارسایان شب. بعضی از طلبههای ما که در میدان
حضور داشتند شبها اهل مناجات و دعا بودند، روزها هم پاسدار امنیت کشور بودند.

گفت:علت سوء قصد به برخی روحانیون چیست  او در پاسخ به این سؤال که

کار دشمن همیشه این بوده است که میان جوانان برود و آنها را مبتلا به ویروس لاابالیگری، بیدینی، علاقه به بیگانه و یاس و
نوامیدی کند. در این میان در دانشگاهها و آموزش و پروش برخی اساتید و معلمین ماموریت شیطانی دارند، اینها اثرگذار

هستند. این مظلومیتی که الآن در طلبهها حاکم است هم از نظر مالی که زیر خط فقرند و هم از نظر امنیتی که افراد شقی
پیدا میشوند و مظلومانه طلابی که نه سمتی دارند نه شانی دارند را مورد سوء قصد قرار میدهند، مبدا بیداری است. این نوع
حرکتها وجدانها را بیدار میکند و یک تنبه جدیدی ایجاد میکند که امیدواریم مبدا یک حرکت خوب فرهنگی شود. همیشه خون

احیاگر است. وقتی پیکر ضعیف میشود خون تزریق میکنند لذا امیدواریم خون شهدا در پیکره جامعه ما حیات جدیدی ایجاد
عموما این کارها را آدمهای مرفه میکنند. شرایط اقتصادی مردم را به زحمت انداخته است اما همین مردم که در زحمت کند.

هستند ۱۳ آبان به صحنه آمدند، ۲۲ بهمن به صحنه آمدند، روز قدس به صحنه آمدند؛ اینها همین پابرهنهها هستند که قدرت
خرید ندارند. پس مشکل، مشکل حرامخوری است، مشکل عیاشی است، اینها دنبال آزادی هستند و دین را مانع آزادی

خودشان میدانند لذا عقده دارند و از این کارها میکنند.

وی در مورد حجاب نیز گفت:

راه حل برنامهریزی فراگیر است یعنی فقط کار دولت نیست. این یک جنگ تمام عیار است و ما هم در جبهه اقتصاد و هم در
جبهه فرهنگ و قضیه کشف حجاب با دنیای استکبار درگیر هستیم. این یک درگیری جهانی است. همانطور که در جنگ نظامی
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حضور مردم مسئله را حل کرد در این جنگ هم باید مردم را بسیج کرد و مردم باید به صحنه بیایند. هم کار فرهنگی بشود و
هم، چون قانون است در اجرای قاون مجریان قانون باید اقتدار نشان دهند. در مملکتی که قانون حرمت ندارد هرج و مرج

میشود. مجریان باید در اجرای قانون مقتدر به میدان بیایند مثلا چرا کسانی که حجاب را رعایت نمیکنند از امکانات
دانشگاههای دولتی برخوردار شوند؟ هم روشنگری شود، اقناعی صحبت شود و هم انضباطهای خاصی را رعایت کنند تا کشف
حجاب سریعتر از ویروس کرونا از جامعه رخت بربندد و به سراغ صاحبان اصلی خودش برود. قانون، قانون است. قانون باید

اجرا شود. کسی با آثارش کار ندارد. قانونشکنی موجب زندگی جنگلی است حالا اگر یک نفر لجبازی هم کرد مهم نیست، چون
همه مردم اینطور نیستند و اکثریت مردم ببیند کار جدی است کوتاه میآیند. شوخی میکنند که مردم لج میکنند والا اگر کار

جدی باشد کسی لجبازی نمیکند، ولی حتما باید حرکت فرهنگی و قدرت اجرایی با هم هماهنگ باشد.

[1] حجاببرچسب ها: 
[2] حوزه علمیه
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